

Sankt Nikolaus in Not

Es fielen noch ein paar mollige Flocken aus der wegziehenden Schneewolke, und da stand auf einmal auch schon der runde Mond leuchtend über dem weißen Turm.

Die beschneite Stadt wurde eine silberne Stadt.

Es war ein Abend von flaumweicher Stille und lilienreiner Friedsamkeit.

Und wären die flimmernden Sterne herniedergesunken, um als Heilige in goldenen Meßgewändern durch die Straßen zu wandeln - niemand hätte sich gewundert.

Zinter Kloos en de Bräng

Die Wolke, die der Schnei jebraat hadden, troke lantsam wigger. E paar Flöckcher, die zo spät dran wore, tirvelten noch ielich dä andere hinger her, dann stund der Mond deck un rund üvver der vum Schnei wieß bestrauten Spetz vun Zinter Vring.

No sohch de Stadt us, als ov mer luuter flüssig Selver üvver se usjeschött hädde.

Et wor ne Ovend, su müsjesstell un friedlich, dat mer keiner Fleech hät jet zo Leid dun künne.

Wören jetz de Stäncher op de Äd jerötsch, öm wie Helliye en joldbesatzte Wammese, wie se de jeisliche Häre drage, durch de Stroße zo flaneere, keiner hädde de Bejovung kräje.